



Palri Pema Öd Ling
Nyingma Palyul Meditation Center

Vajrakilaya Retreat



To usher in the Tibetan New Year of the Wood Snake, Lopon Rapjee Wangchuk will lead us in an auspicious 2-day Vajrakilaya retreat.

普巴金刚闭关为了顺利过渡进入藏历新年木蛇年，喇嘛拉杰旺秋将带领我们进行两天吉祥的普巴金刚闭关

In person or via Zoom

Saturday, February 22, 2025 & Sunday, February 23,

2025年2月22日，周六 & 2025年2月23日，周日

Vajrakilaya mantra is one of the most powerful mantras in removing obstacles, cut off self-clinging & gain clarity in seeing your own true nature. For this retreat, we will focus on mantra accumulations. Passed on through our unbroken lineage, many of our great Nyingma masters have accomplished full enlightenment through this practice.

普巴金刚咒语是最强有力的除障咒语之一，能够帮助我们斩断我执，明心见性。本次闭关，我们将重点累积咒语。普巴金刚修法有着代代相传的不间断传承，很多伟大的宁玛派上师都通过普巴金刚的修持获得了完全的证悟。

Tsog Information

Tsog is a powerful way to accumulate merit and wisdom, purify karmic obscurations, and repair our samaya. Please bring flowers, drinks, and vegetarian food & snacks (unopened packages). You may also sponsor drinks (tea or coffee) and snacks during the break for each session.

荟供信息

荟供是强有力的累积福德和智慧的方法，能够帮助我们净除业障，修复三昧耶戒。请带上供品诸如花，饮料，素食和小吃（未打开包装的食品）。您可以在修法间隙随喜供养饮料（茶和咖啡）和食品。



Palri Pema Öd Ling
Nyingma Palyul Meditation Center

Vajrakilaya Retreat

Event Schedule

Saturday, February 22, 2025

- Session #1: 10 AM – 12 PM
- Session #2: 2 PM – 4 PM
- Session #3: 6 PM – 8 PM

Sunday, February 23, 2025

- Session #4: 10 AM – 12 PM
- Session #5: 2 PM – 4 PM
- Session #6: 6 PM – 8 PM
(Yumka Tsog Offering)

活动日程

2025年2月22日，周六

- 第一节：上午10点到中午12点
- 第二节：下午2点到下午4点
- 第三节：晚上6点到晚上8点

2025年2月23日，周日

- 第四节：上午10点到中午12点
- 第五节：下午2点到下午4点
- 第六节：晚上6点到晚上8点
(大乐佛母荟供)

Zoom Link



Meeting ID: 819 719 1570
Password: 446617



Lopon Rapjee Wangchuk was born in Pemakod, India. He completed his Ngöndro Primilinary practices at a very young age and later entered shedra in the monastery, a nine-year college of higher Buddhist philosophical studies and graduated with the degree of Lopon (acharya or professor). In 2000, Lopon became H.H. Penor Rinpoche's personal attendant and attended to him for ten years. Lopon is an expert in designing and creating the Tibetan Sacred Mandalas and is currently Palyul's Tsa Lung teacher in upstate New York retreat center and also in Namdroling Monastery in India.

喇嘛拉杰旺秋出生在印度白玛库。他在年幼时完成了加行修持，之后进入了寺院进行学习，他在佛学院完成了9年关于佛法哲学的学习，并且取得罗本学位（教授导师）。在2000年，罗本拉杰成为了尊贵的贝诺法王仁波切的侍者，在法王身边承侍长达十年。罗本拉杰是设计创造西藏神圣曼陀罗的专家。罗本拉杰现任美国纽约上州白玉闭关中心和印度南卓林寺的扎龙导师。

If you have any questions, please contact us at info@palri.org.

如有任何问题，请通过 info@palri.org 联系我们。

Palri Pema Öd Ling is entirely dependent on the kindness and generosity of people whose voluntary donations enable the center to pay for utilities, temple repairs & projects and also support our dharma events.

奥斯汀白玉中心的运转完全仰赖您的随喜供养和慷慨护持。您的捐赠将被用于支付中心水电费，寺庙维修和举办佛法活动。

Donate Here

